
VÝHODNÉ BYDLENÍ PRO MLADÉ? 
Ve Vyškově postavíme 
startovací byty

PŘIPRAVUJEME
NOVÝ DOMOV
pro seniory

P o z e m -
ky ve Vyš-
kově jsou 

drahé a je jich málo. Podobně 
je to i s  byty. „Pro mladé rodi-
ny je takové bydlení zkrátka 
nedostupné. My o ně ale stojí-
me a rádi bychom je ve Vyško-
vě udrželi. Proto jsme vymysle-
li způsob, jak jim pomoci v ne-
snadných začátcích,“ vysvětlu-
je lídr lidovců v komunálních vol-
bách Richard Šimáček. V součas-
né době lidovci zvažují několik 
lokalit, kde by se mohlo stavět.

Myšlenka startovacích bytů 
vychází z  předpokladu, že uži-
vit rodinu z jednoho platu a zá-
roveň sehnat prostředky na hy-
potéku není snadné. Bydlení 
ve startovacích bytech by mělo 
fungovat formou pronájmu 
na dobu určitou, maximálně 
na pět let. Aby se vůbec dalo 
začít s výstavbou, je třeba zno-
vu obnovit městský fond bydle-
ní. Ten byl v posledních letech 
vyčerpán. „Chtěli bychom 
do něj vložit přibližně čtyřicet 
milionů korun, které by měly 

být použity právě k  těmto 
účelům,“ přiblížil lídr strany.

Další variantou, jak podpořit 
mladé rodiny, jsou zvýhodněné 
půjčky na bydlení. „Mělo by se 
jednat o půjčky do půl milionu 

korun na pořízení vlastního bytu 
či domu. Je to další způsob, 
jak rodinám pomoci postavit 
se na vlastní nohy a ukázat jim, 
že o ně ve Vyškově stojíme,“ 
uzavřel Šimáček.

Domov pro seniory s  celkovou kapacitou 
60 až 80 lůžek a s  nonstop péčí chtějí 
ve Vyškově postavit kandidáti lidové strany 
v  komunálních volbách. Zařízení rodinného 
typu by mělo zůstat ve správě města a mělo 
by sloužit hlavně vyškovským občanům.

Seniorskou politiku řeší Vyškov dlouhodobě. 
V minulých letech se přistavělo třicet jednobyto-
vých jednotek v Domě s pečovatelskou službou 
na ulici Tyršova.

 Pokračování na str. 4

Nejvzdělanější kandidátka 
s největším zastoupením žen 
a s nejnižším průměrným vě-
kem jednotlivých kandidátů? 
Tím se může pochlubit KDU-
ČSL ve Vyškově. 

Průzkum zveřejnil iRozhlas.cz 
na svých webových stránkách. 
Průměrný věk kandidátů má 
KDU-ČSL mezi všemi kandidují-
cími stranami ve Vyškově nejniž-
ší: 46,6 roku. Nejvyšší průměrný 

věk je přitom 63,4 roku. Naopak 
nejvyšší je dosažená průměr-
ná vzdělanost. Až 78 % kandi-
dátů této strany má vysokoškol-
ské vzdělání. Nejnižší dosažené 
číslo je 37 %. Prvenství mají lidov-
ci i v  zastoupení žen na kandi-
dátce. KDU-ČSL jich má celkem 
41 %, přičemž strana s nejnižším 
zastoupením žen na kandidát-
ce měla jen 22 %. Navíc jdou 
lidovci do voleb také s největším 
procentem nových tváří.

Obyvatelstvo Vyškova stárne a mladých 
rodin každým rokem ubývá. Za posledních 
deset let se celkový počet obyvatel snížil 
téměř o tisícovku. S nápadem, jak udržet 
mladé lidi ve Vyškově a podpořit je při za-
kládání rodiny, přišli lidovci. 

C e s t o -
vat zdar-
ma vyškov-
skou hro-
m a d n o u 
dopravou 
by podle 
lidovecké-
ho návrhu 

měli všichni senioři od 65 let. 
Věková hranice by se tak o pět 
let snížila.

KDU-ČSL počítá s  navýšením 
rozpočtu na podporu MHD 
z pěti na šest milionů. „Věříme, 
že tato částka se hravě vrátí 
na správě a údržbě komuni-
kací. Tím, že upřednostníme 
MHD vůči autům, ulevíme pře-
tíženým cestám a zprůjezd-
níme město,“ vysvětlil Franti-
šek Adamec z KDU-ČSL. Lidov-
ci chtějí tímto opatřením rovněž 
ulevit důchodcům, jejichž pen-
ze je často velmi skromná.

EVROPSKÉ
DOTACE
pomohou městu

V y š k o v 
téměř ne-
čerpá dota-
ce z evrop-
ských fon-
dů. V  sou-
časné době 
se dotač-
ních výzev 

účastní jen minimálně a v  mi-
nulosti získal prostředky pou-
ze na menší projekty. Pokud 
lidovci uspějí v  komunálních 
volbách, chtějí tento přístup 
od základů změnit.

Současné vedení města s  vy-
užíváním dotací z EU příliš nepo-
čítá. Nemá na jejich čerpání při-
pravenou strategii, ani vyhrazený 
tým lidí, kteří by se projekty za-
bývali. „Je škoda, že s takovými 
možnostmi Vyškov nepracuje. 
Administrace dotací a dodržení 
všech požadavků je sice složitá 
záležitost, ale městu se to mno-
honásobně vrátí,“ vysvětluje 
lidovecká kandidátka Zdeňka 
Horáková. Ta se může sama 
pochlubit skoro devítiletou praxí 
referentky evropských projektů 
na Krajském úřadě Jihomorav-
ského kraje. Pro Vyškov chce 
zajistit větší a efektivnější využí-
vání fondů EU. „Toho lze dosáh-
nout například tím, že na rad-
nici bude vyčleněn projektový 
manažer, který bude nejen vyhle-
dávat dotační tituly, ale řešit i sa-
motné projekty a jejich adminis-
traci,“ vysvětluje Horáková.

KDU-ČSL
VE VYŠKOVĚ?  
Samá NEJ!

ZNÁTE HO?
Richard Šimáček, lídr lidovecké 
kandidátky, se představuje
Zamilované místo? Doma je doma.
Vaše nejoblíbenější jídlo? Guláš.
Filmy, nebo knihy? 
Staré fi lmy s Vlastou Burianem, šestice fi lmů 
o „básnících“, Alfredson: Muži, kteří nenávidí 
ženy, Dívka, která si hrála s ohněm, 
Dívka, která kopla do vosího hnízda. 
Seriály: Most, Okupace, Pustina, Až po uši, 
Big Bang Theory.
Které tři věci byste si vzal na opuštěný ostrov? 
Na opuštěný ostrov bych nejel.
Kterým komiksovým hrdinou byste byl? 
Asi taková kombinace Myšpulína a Bobíka ze Čtyřlístku.
Nejoblíbenější koníček? Myslivost.
Máte nějaký vzor, ke kterému vzhlížíte? 
Mám, ale musel bych se ho zeptat na souhlas se zveřejněním... (GDPR)
Oblíbená aplikace na chytrém telefonu? 
Kalendář. Ale i tak si píšu lístečky na stůl...

Vyškov potřebuje str. 5
kulturní centrum

Vyškováci str. 2
se představují

Proč je Vyškov str. 6
super místo k životu? 

50% sleva str. 5
za svoz odpadu pro děti 
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MHD pro seniory
nad 65 let zdarma
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RICHARD
ŠIMÁČEK

Narodil jsem se ve 
Vyškově a zde také 
celý život žiji. Jsem 
ženatý a mám dvě 
děti. Kandidaturu  
na starostu v našem  
městě jsem přijal 
jako výzvu, protože  
si myslím, že na úrov- 
ni komunální po-
litiky by měli mít 
své místo ve ve-
dení města lidé,  
kteří tu politiku  
neberou příliš váž-
ně, znají své měs-
to a jejich pohled  

je víc pohledem obča-
nů než pohledem stra-
nického funkcionáře.

Pracuji jako výrobní 
ředitel ve společnosti  
JIMI CZ, a. s., která se 
zabývá slaboproudý-
mi bezpečnostními 
technologiemi. Nad 
to se věnuji poraden-
ské psychologii. Svůj 
čas dělím mezi práci  
a rodinu. A pokud 
nějaký zbude, utí-
kám před civilizací  
do lesa, protože mým 
koníčkem je od děts-
tví myslivost, která se 
u nás dědí z generace 
na generaci.

FRANTIŠEK
ADAMEC

Je mi 67 let, jsem že-
natý a mám čtyři do-
spělé děti. Mohl bych si 
už plně užívat důchodu, 
ale pracuji ještě jako in-
ternista dva dny v  týd-
nu na ambulanci v  ne-
mocnici. Jako kandidát 
do zastupitelstva měs-
ta bych rád využil své 
zkušenosti bývalého ře-
ditele nemocnice, mís-
tostarosty města Vyš-
kova a radního Jihomo-
ravského kraje. Mám k tomu ještě dosta-
tek sil a chuti. Kromě své profese a ko-
munální politiky se rád věnuji svým vnuč-
kám, s manželkou jsme vášniví zahrád-
káři a rádi cestujeme. Ve volných chví-
lích pěstuji především vážnou hudbu  
a čtu historické romány. Rád také cho-
dím na procházky se psem, a to zvláš-

tě na polní cestě z Dědic  
do Hamilton, jejíž opra-
vu jsem inicioval. Těším 
se na prodloužení tra-
sy této stezky do Lho-
ty a Rychtářova, jakož  
i na budování dalších  
cyklostezek, které umožní 
bezpečnější a příjemněj-
ší jízdu na kole či poho-
dlné procházky a vhodně 
propojí centrum města  
s  městskými částmi.  
Protože bydlím na ruš-
né ulici směrem k areálu  
armády, rád bych se za-
sadil o výstavbu silnič-

ní spojky, která by umožnila příjezd  
aut od severu kratší cestou do této 
lokality, čímž by se ulevilo dopravě  
v  ulicích, které jsou dnes na trase  
do kasáren přetížené. Je třeba řešit  
i parkování v centru města a nejbližším 
okolí, zvláště pro dojíždějící do zaměst-
nání tak, aby se ulevilo místním.

ROMAN CELÝ
Narodil jsem se ve Vyškově a považuji 

se za místního patriota. Vyškov mám rád, 
prožil jsem zde dětství, a vyjma pár let 
studií v Pardubicích a necelého roku prá-
ce v Praze tu stále žiji, dýchám, podílím se 
aktivně na rozvoji města a pozoruji jeho 
proměny. Jsou však věci, které mě v po-
sledních letech mrzí. První je vylidňování 
města, zejména mladými rodinami, za po-
sledních deset let to je kolem tisíce oby-
vatel. Tou druhou věcí je konec vyškov-
ského pivovaru. Tyto mrzutosti mají však 
svá řešení, jen to bude stát hodně náma-
hy. Rád bych se opět pustil v novém týmu 
do práce a pomohl svému městu k další-
mu rozkvětu. Věřím, že mi v  tom pomo-
hou mé osmileté zkušenosti místostaros-
ty města, čtyřleté zkušenosti náměstka  

hejtmana i dosavadní práce ředitele 
Charity Vyškov, zastupitele města i kraje  
a otce pěti dětí. Podpora vyškovských  
rodin, seniorů a spolkových aktivit 
bude vždy má priorita.

JAN KNOB
Je mi 24 let, jsem skaut a čerstvý  

absolvent strojní fakulty. Pracovně se dru-
hým rokem podílím na vývoji elektrono-
vých mikroskopů v Brně, ale žiji ve Vyš-
kově. Snažím se trávit čas aktivně, abych 
byl prospěšný nejen sobě, ale především 
ostatním. Miluji hudbu a živá vystoupe-
ní lokálních umělců, sám mám už 10 let  
vlastní kapelu. Již sedmým rokem vedu 
skautský oddíl vlčat, kluků ve věku 6–11 let,  
se kterými se každý týden scházíme na 
pravidelných schůzkách a o víkendech 
vyjíždíme poznávat krásy okolní příro-
dy. V létě vedu skautské tábory. Ty každý 
rok stavíme vlastníma rukama na prázd-
né louce uprostřed lesa. V  rámci vzdě-
lávacího kurzu ve Vyškově se podílím 
na výchově mladých vedoucích z  celé  

republiky. To vše, jako všichni v  Junáku,  
ve vlastním volnu a bez nároku na finanční  
odměnu. Energii dobrovolníků pracu-
jících s  mládeží vnímám jako obrovský 
potenciál, který by neměl zůstat nevy- 
užit. Rád bych proto přispěl k vybudová-
ní nové skautské klubovny v  krásném 
prostředí Smetanových sadů.

JIŘÍ WASSERBURGER

Je mi 46 let, pracuji jako středoškolský 
učitel, jsem ženatý a mám dva syny. Mezi 
mé sportovní záliby patří sjezdové lyžová-
ní, jízda na horském kole ve volné přírodě  
a také běh. Dále je mým koníčkem kynologie  
a včelaření. Jsem předseda Osadního výbo-
ru Dědice, který zprostředkovává komuni-
kaci mezi naší místní částí a městem Vyškov. 
Společně s dalšími členy výboru se snažíme  
také o pořádání společenských a kulturních  
akcí v  naší místní části, jako je například  
Velký dětský den, Pod dědickó májó, Sraz  
autoveteránů, rozsvěcování vánočního  
stromku a další akce. Velmi mi záleží  
na místní komunitě, ve které žiji, a propo- 
jování naší místní části s  ostatními spol-
ky a širokým okolím celého Vyškovska. 
Před dvěma lety jsem se stal prezidentem  
Gentleman clubu Vyškov, kde se muži růz-
ného věku schází ke vzájemnému sdílení, vý-
měně názorů a získávání nových poznatků. 

ZDEŇKA HORÁKOVÁ
Je mi 34 let, jsem 

vdaná, mám dvě  
děti. Pro město 
pracuji jako člen-
ka finančního  
výboru, od ledna  
také v Oblast-
ní charitě Vyš-
kov jako projek-
tová manažerka. 
Předtím jsem té-
měř devět let jako  
referentka pro-
jektů EU zastáva-
la post regionál-
ní koordinátorky  

pro programy přeshraniční spolupráce  
na Odboru regionálního rozvoje Krajské-
ho úřadu Jihomoravského kraje. Pro Vyš-
kov budu podporovat vyšší a efektiv-
nější využívání fondů EU a chci prosadit 
spolurozhodování občanů města o části 
společného rozpočtu. Volný čas nejraději 
trávím s rodinou, třeba při práci na zahra-
dě nebo při návštěvách rodičů v rodném 
Hodoníně a jeho okolí. Společně chodíme 
na procházky nebo si zaplavat, občas mne 
můžete potkat i v parku na bruslích. Po-
máhám s administrativou v místním spol-
ku Diogenes a zároveň účinkuji na pořá-
daných akcích, například v roli Vlasti v roz-
květu na akci Dialogfest 2018.

Největší hustota dopravy ve Vyškově 
je kolem nákupních středisek, nemocni-
ce, úřadů a armády. Lidovci se chtějí za-
sadit o odklon části dopravy z  přetíže-
ných ulic. „Jde především o ulice Žiž-

kova, Dukelská, Havlíčkova a Dědic-
ká, kterým by měla pomoci nová sil-
niční spojka. S profesionalizací armá-
dy přijíždí většina důstojníků do prá-
ce z  okolí, sjede z  dálnice a vytěžu-

je dopravu v centru Vyškova směrem  
na Dědice a přes ně,“ vysvětlil František 
Adamec z týmu KDU-ČSL. 

Lidovci plánují využít severní spojky, 
kde se nalézá dlouhodobě nepoužíva-
ná vojenská vlečka a pozemky kolem 
ní. Tím by mělo dojít k propojení dálni-
ce 46 se sjezdem u Drysic, přes starou 
státní, čímž se obchvat vyhne Pustimě-
ři. Druhou variantou je svedení dopra-
vy po silnici třetí třídy kolem průmys-
lové zóny Sochorova, kde by se nová  
komunikace opět napojila na silni-
ci čtvrté třídy směrem na Radslavice  
a po 200 metrech by byla svedena pří-
mo do areálu kasáren. „Díky tomu  

by se podařilo snížit hustotu do-
pravy v  centru Vyškova a Dědicích,  
takže by si obyvatelé mohli vydech-
nout,“ upřesnil Adamec.

Kromě severní spojky počítá koncept 
dopravy také s  přísnými kontrolami  
kamionů a nákladních aut. Další  
prioritou je vybudování parkovacích 
míst v blízkosti centra. „Chceme urych-
lit rekonstrukci parkoviště u bývalé 
hygienické stanice, čímž by se celko-
vá kapacita navýšila o sto míst. Pokud 
se podaří postavit patrový parkovací 
dům, mohla by kapacita ještě vzrůst  
o dalších sto až sto padesát míst,“  
doplnil Adamec. 

DOPRAVA VE VYŠKOVĚ: 
Co se chystá?
Odklon aut z přetížených ulic, omezení tranzitu kamionů městem nebo tře-

ba 100 nových parkovacích míst. To všechno je součástí nové koncepce  
dopravy, kterou připravili lidovečtí kandidáti do komunálních voleb. Jak to 
pomůže městu?

VYŠKOVÁCI 
se představují

CHARLOTTA  FIALKOVÁ

Narodila jsem se ve Vyškově, kde žiji  
49 let. Jsem vdaná a mám dvě děti.  
Pracuji ve firmě Infos Art, s. r. o. Od roku  
1996 jsem členkou Sokola Vyškov,  
od roku 2004 jsem i jeho starostkou.  
V sokole se snažíme udržovat v „chodu” 
naši budovu a každý rok přes léto pro-
vozovat sokolský tábor ve Vřesovicích  
u Kyjova. Mezi mé záliby patří divadlo,  
rocková hudba a cestování po České  
republice. V letošních komunálních vol-
bách jsem se rozhodla kandidovat pro-
to, že už nechci jen diskutovat, ale chci se  
aktivně podílet na správě našeho města.

MARIE SOUČKOVÁ

Narodila jsem se ve Vyškově,  je mi 38 let. 
Jsem vdaná a mám dvě děti. Jsem lékařka  
v oboru gynekologie a porodnictví. Pra-
covala jsem ve vyškovské nemocnici a po-
slední čtyři roky pracuji v soukromé gyne-
kologické ambulanci. Kromě práce trá-
vím většinu času s rodinou. Mým koníčkem 
je sport všeho druhu. Ve Vyškově žije celá 
má rodina, nejen moji rodiče, ale i mé sest-
ry s rodinami. Znám tak problémy mladých,  
ale i těch starších, nemocných. Naše měs-
to mám moc ráda a chtěla bych, aby mělo 
výbornou životní úroveň pro všechny. S ko-
munální politikou zkušenosti nemám, ale 
vždy budu podporovat projekty pro mla-
dé rodiny i pro osamocené starší občany.



Místo, kde by se lidé mohli setkávat, 
bavit se nebo tančit, a kde by město 
mohlo pořádat významné společen-
ské akce. Takový prostor nyní Vyško-
vu chybí. KDU-ČSL kandidující v  ko-
munálních volbách do vedení města 
by ráda prosadila přestavbu bývalého 
posádkového domu.

V  současné době se společenské akce 
konají v Besedním domě. Ten je však malý, 
má špatnou akustiku a kvůli jeho polo-
ze přímo na náměstí chybí možnost u něj 
pohodlně zaparkovat. Podobná je situace  
při využití kinosálu v  Sokolském domě. 
„Proto se také taneční, plesy a jiné vět-
ší události musí konat ve čtyři kilome-
try vzdálených Drnovicích. Ani ty ale 
nemají k  dispozici dostatečně repre-
zentativní prostory,“ vysvětluje Richard  

Šimáček, který je lídrem lidovecké kandi-
dátky. Naráží na skutečnost, že Drnovice  
při společenských akcích rozšiřují plo-
chu kulturního domu o přilehlou tělocvič-
nu. Běžně pak hosté v honosných róbách 
a oblecích tráví večer pod basketbalový-
mi koši. „Myslím, že město velikosti Vyš-
kova si rozhodně zaslouží reprezentativ-
ní prostory, kde by se společenské udá-
losti měly konat. Navíc by se konečně 
otevřela možnost výměny sedadel kina 
v Sokolském domě, což by s sebou při-
neslo větší návštěvnost,“ dodal Šimáček. 

V minulosti podobnou funkci plnil  
Posádkový dům armády, ten však zchátral 
a dnes se o něj nikdo nestará. Budova pa-
tří soukromému investorovi, který ji koupil 
od armády. Revitalizace se však nedočka-
la a o jejím osudu tak lze jen spekulovat. 
„Budova měla dostatečně velkou ka-
pacitu, jídelnu, bar, restauraci, dva vel-
ké sály na plesy, přičemž jeden se dal 
využít jako kino. Dnes je však objekt  
ve velmi špatném stavu. Město by ho 
muselo koupit a investovat do jeho pře-
stavby nebo výstavby nového centra  
na jeho místě, případně vytipovat jinou 
zajímavou lokalitu a postavit nové kul-
turní centrum,“ nastínil Šimáček možnos-
ti. Nabízí se rovněž varianta rekonstrukce 
současného Besedního domu. Ekonomic-
ká náročnost takové rekonstrukce spoje-
ná s důsledky rozkopané části centra měs-
ta by však byla na pováženou.
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Organizace Sokola z Vyškova se snaží 
najít řešení, jak ve spolupráci s městem 
zrekonstruovat areál poblíž Základní 
školy Tyršova. Cílem je vybudovat mul-
tifunkční hřiště, které by pro své aktivi-
ty mohli využít nejen členové organiza-
ce, ale i děti z přilehlé školy.

Objekt sokolovny se starým písko-
vým hřištěm je v současné době ve vel-
mi špatném stavu. „Před pěti lety jsme 
spolu s  vedením města poprvé dis-
kutovali o přestavbě hřiště. Město se  
na ní chtělo podílet i proto, aby sem 
mohly chodit cvičit děti ze Základ-
ní školy Tyršova. Ta totiž nemá vhod-
né venkovní prostory a školáci cho-
dí na tělocvik na betonový plácek  
za školou,“ vysvětlila Charlotta Fialková, 
starostka vyškovského Sokola. Snahou 
bylo postavit na místě multifunkční hřiště 
s moderními povrchy a oválem.

Variant, jak by mohly sokolská organi-
zace, město a škola spolupracovat, bylo 
hned několik. Do dnešního dne se však 

žádnou nepodařilo dotáhnout do kon-
ce. Celý problém je o to zapeklitější, že 
aby mohla sokolská organizace žádat  
o dotace na přestavbu, potřebuje složit 
30 % z  částky na rekonstrukci. Bez po-
moci města však takovou částku získá jen 
těžko. „Doufám, že nakonec najdeme 
společné řešení. Organizace Sokola 
získá nové hřiště, děti ze základní ško-
ly vhodný prostor na tělocvik a město 
se bude moci pochlubit dalším atrak-
tivním sportovním zařízením,“ uzavřela 
starostka Sokola.

ROZHODUJTE 
O INVESTICÍCH S NÁMI

Obyvatelé Vyškova budou moci sami 
rozhodnout o tom, co jejich město  
potřebuje. Vyčlenění pětimilionové 
částky do takzvaného participativního 
rozpočtu chtějí lidovci. 

Jde o rozpočet, o jehož využití rozhodu-
jí nejen zastupitelé města, ale přímo sami 
občané. „Jde nám o to, aby se obyvate-
lé mohli vyjádřit k tomu, na co budou pe-
níze použity, a sami se tak podíleli na vy-
tváření podoby našeho města,“ vysvětli-
la Zdeňka Horáková z KDU-ČSL. Samot-
né rozhodování by mělo probíhat for-
mou veřejného zasedání nebo prostřed-
nictvím ankety mezi obyvateli. 

50% SLEVA ZA SVOZ 
ODPADU PRO DĚTI 
POMŮŽE RODINÁM

S  konkrétními návrhy, jak pomoci 
mladým rodinám ve Vyškově, přichází 
do letošních komunálních voleb KDU-
ČSL. Jedním ze způsobů, jak by mohly 
rodiny ušetřit, je 50% sleva za svoz ko-
munálního odpadu pro děti do 15 let.

Lidovci vycházejí z  předpokladu,  
že rodiny to v  současné době mají těž-
ké po všech stránkách, včetně té ekono-
mické. „Rádi bychom jim nějak uleh-
čili a snížili finanční zátěž, které jsou 
každoročně vystaveny. Navíc chceme 
dát jasný signál, že na ně město ne-
zapomíná,“ vysvětlil lidovecký kandidát  
do zastupitelstva Roman Celý, který je 
dlouholetým propagátorem rodinné  
a sociální politiky nejen ve Vyškově,  
ale v celém Jihomoravském kraji. 

NOVÉ CYKLOSTEZKY 
PRO POHODLNOU JÍZDU

Cyklisté se mohou těšit na další  
rozšíření svých oblíbených cyklos-
tezek. Nově by měly být dostavěny  
směrem na Rychtářov a Pustiměř  
a také by měla vzniknout nová spojka  
– Cukrovarská vlečka z  Vyškova  
směrem na Hlubočany a Kučerov.

Hlavně zde by mohli cyklisté samostat-
nou stezku uvítat. „Řepná vlečka totiž 
vedla po vrstevnici, takže by to bylo 
nejen bezpečnější, ale také pohodlněj-
ší,“ vysvětluje František Adamec, bývalý 
místostarosta zodpovědný za oblast do-
pravy a lidovecký kandidát v  komunál-
ních volbách. Kolem bývalé řepné vleč-
ky dnes komunikace nevede, a tak cyk-
listé musí po silnici, kde se nevyhnou ani  
autům, ani velkému stoupání. 

O vyškovské cyklostezky se stará i sdru-
žení ProCyklo v čele s Karlem Slezákem. 
Lidovci by jejich snahy chtěli podpořit. 
„Rádi bychom prodloužili cyklostezky 
směrem do Lhoty a Rychtářova, z  uli-
ce Sochorova na Pustiměř a na Zelenou 
horu, kde je krásný les. Navíc se jedná 
o cestu do areálu armády, což by moh-

lo ulevit i tak dost vytíženým vyškov-
ským komunikacím a zvýšit bezpeč-
nost provozu,“ doplnil Adamec. 

SKAUTI CHTĚJÍ NOVOU 
KLUBOVNU

Životní prostředí ve městě pro něj zna-
mená více než to, že ulice a parky jsou 
uklizené a čisté a kolem odpadkových 
košů není nepořádek. „Aby bylo pro-
středí ještě krásnější, přál bych si pro 
Vyškov výsadbu květin na všech mož-
ných i nemožných místech. Kruho-
vé objezdy, mosty, sloupy veřejného 
osvětlení, zábradlí, to všechno jsou 
místa, která by se dala využít na osa-

zování, truhlíky či přenosné květiná-
če,“ vysvětluje svůj záměr Wasserbur-
ger. Podle něj jsou tyto postupy napros-
to běžné nejen v sousedním Rakousku, 
Nizozemsku nebo v Anglii, ale i na ně-
kterých místech naší republiky. Nebrá-
nil by se prý ani výsadbě stromů, keřů  
a živých plotů v centru města.

Prosadit chce také okamžitě provede-
ný úklid po kulturních akcích, pečlivěj-
ší péči o veřejnou zeleň a o drobné kul-
turní památky. „Začíná to kompletním 
sečením trávy včetně járků a okolí la-
viček, pokračuje to dokonalým úkli-
dem po sečení, a zapomenout by-
chom neměli ani na důkladnou péči 
o naše pomníčky, památníky, kříž-
ky, sochy a drobné sakrální stavby  
ve Vyškově a v  jeho okolí,“ upřesnil 
Wasserburger. Ty by podle něj mohly  
přispět nejen k  zachování kultur-
ního dědictví a historie, ale mohly  
by též sloužit spolu s  lavičkami a stoly  
pro příjemnou relaxaci obyvatel a větší  
propojenost města se svým okolím.

ZPRÁVY
z Vyškova
Vyškov potřebuje 
kulturní centrum

VYŠKOV SI ZASLOUŽÍ 
více kvetoucích ploch

Co udělat pro krásu Vyškova a zlepšení životního prostředí ve městě? Odpověď 
na tuto otázku zná Jiří Wasserburger, lidovecký kandidát do Zastupitelstva měs-
ta Vyškova a předseda osadního výboru. Svou inspiraci přitom hledá v zahraničí.
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Posádkový dům armády je ve velmi špatném stavu.Posádkový dům armády je ve velmi špatném stavu.

REKONSTRUKCE AREÁLU
SOKOLA PROSPĚJE 
ORGANIZACI I ŠKOLÁKŮM

Současná podoba areálu Sokola
ve Vyškově. 

Současná podoba areálu Sokola
ve Vyškově. 

Skauti z  Vyškova usilují o získání  
pozemku pro výstavbu nové skautské  
klubovny. Stávající klubovna ve Sme-
tanových sadech je ve velmi špatném 
stavu a kapacitně již nedostačuje jejich 
potřebám.

Proto se snaží dohodnout s  městem 
na získání pozemku. „Na stavbu nové 
klubovny máme připravenou studii,  
ale dokud nebudeme mít vyřešený po-
zemek, nedokážeme sehnat peníze 
na realizaci. Ve hře je několik variant, 
o kterých již řadu let jednáme s vede-
ním města,“ vysvětlil vedoucí skautského  
oddílu Jan Knob. Nová budova by měla 
v  budoucnu sloužit nejen vyškovským 
skautům, ale také dalším volnočasovým 
spolkům, jako například Mateřskému 
centru RADOST.

Vizualizace nové skautské klubovny.Vizualizace nové skautské klubovny.

Osázené kruhové objezdy, okrasné truhlíky s květinami, ale třeba i květinová výzdoba mostů a lamp, 
tak by si lidovci představovali výzdobu města.

Osázené kruhové objezdy, okrasné truhlíky s květinami, ale třeba i květinová výzdoba mostů a lamp, 
tak by si lidovci představovali výzdobu města.
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Zkrátka tak akorát. Najdete zde vše, 
co potřebujete. Školy, školky, nemocnici, 
nákupní centra… a zároveň máte za hum-
ny přírodu. Ideální kombinace. 
• Jsou tu profesionální vojáci, kasárna 
 a armáda.
 A s nimi taky letiště a Muzeum letecké 
 a pozemní techniky. Občas nějaký 
 zajímavý vojenský sraz nebo letecký 
 den. Všichni kluci jásají. 
• Dinosauři po ruce.
 Pro případ, že byste nějakého dinosaura 
 potřebovali, právě ve Vyškově se nachází 
 jeden z prvních dinoparků v republice. 
 Řekněte T-Rex. 

• Spousta zábavy pro všechny.
 Aquapark, zoopark, muzeum. 
 Rozhledny a větrné mlýny v blízkém 
 okolí Vyškova, síť cyklostezek, přírodní 
 parky a rezervace. Vybere si zkrátka každý. 
• Od Prahy tak akorát daleko.
 Řekněme si to na rovinu, vliv Prahy dál 
 než do Brna nesahá. Vyškov je od Brna 
 relativně kousek, ale ta pohodička!
• Městem prochází 17. poledník 
 východní délky.
 Proč by to mělo být důležité? To tak 
 úplně nevíme. Každopádně je to cool. 
 Desku s jeho vyznačením najdete 
 na Masarykově náměstí. 

Poradí a pomůže – aktuality z Vyškova a okolí, krásné fotky, 
nabídky práce, dotazy, diskuze, zajímavosti. 
Stačí si jen vybrat. Nezbytné pro každého Vyškováka, 
který je na Facebooku.

Skupina z  kategorie Nákup a prodej. Pokud něco sháníte, nebo 
naopak prodáváte a jste z Vyškova a okolí, rozhodně se vyplatí zkusit 
to nejdříve tady.

Vyškovská drbna
veřejná skupina, přes 4000 členů, 6 příspěvků každý den

Inzerce Vyškov
1,7 tisíce členů a více než 10 příspěvků denně.

PROČ JE PODLE MÍSTNÍCH 
Vyškov skvělé místo k životu? VYŠKOV NA SÍTI

Vyškov!!! 
Skupina založená s cílem pomáhat si, diskutovat, seznamovat se, 
vkládat inzeráty práce, prodej, koupě, dávat tipy, kam si zajít, atp. 
Zatím má jen 400 členů. 

ANI MALÝ, ANI VELKÝ
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ŘEŠENÍ


